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MUISTIO 1/2024 

Aika: Maanantai 22.1.2024 klo 17.30–18.55    
Paikka: Porukkatalo, Rento-kokoushuone, 2. kerros, Savonkatu 23, Kouvola  
 
Läsnä: 

Jäsenet läsnä (x) 
/poissa (-) 

Muuta 

Harri Turkulainen, puheenjohtaja x  
Sirpa Heikkinen, varapuheenjohtaja x  
Sven Dubbelman -  
Elli Heino  -  
Minna Hirvijärvi x  
Lauri Hodju x  
Artur Tartu -  
Juha Willman -  
 
Varajäsenet 

  

Vuokko Koiranen -  
Marjo Seki x  
 
Muut osallistujat 

  

    
 

Käsiteltävät asiat: 

1. Kokouksen avaus 

Päätös: 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.30. 
 

2. Läsnäolijoiden toteaminen  
 
Päätös: 
Todettiin läsnäolijat 
 

3. Menneet tapahtumat 

Päätös: 

Ei tapahtumia 

4. Kouvola-kalenteri 
• Kalenteri oli myynnissä kirjastoissa 3.10.2023-5.1.2024. 
• Aluetoimikunnat ovat joko hakeneet alueensa kirjastoista myymättömät kalenterit pois tai ne 

on palautettu pääkirjastoon. 
• Yhteensä myyntituottoja kalentereista kertyi 653,29 € eli kalentereita myytiin 54 kpl (250:stä). 

Kirjanpidosta ei käy ilmi kuinka monta kalenteria myyntiin missäkin kirjastossa. Pääkirjastolla oli 
myynnissä 80 kalenteria ja Haanojalla 20 kalenteria. Muillakaan alueilla myynti ei käynyt kovin 
hyvin.  
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Päätös: 
o Merkittiin tiedoksi 
o Pj-kokous päätti, että myymättömät kalenterit voidaan jakaa toimikuntien yhteistyö-

kumppaneille. 
o Pääosa keskusta-alueen kalentereista päätettiin jakaa toimikunnan jäsenten kesken 

edelleen jaettaviksi. Loput luovutetaan Kouvolan Hyvinvointiyhdistys ry:lle. 
 

5. Hankeideat ja rahoituspäätökset 
 
Aluetoimikunnalle ei ole tullut uusia varsinaisia hankehakemuksia.  
 
• Merkitään tiedoksi, että hyvinvointipäällikkö myönsi Kouvolan Ydinkeskustayhdistykselle 1 500 

€ avustuksen Joulunavauksen esiintyjäkuluihin. 
• Keskusta-alueen koulut saivat joulukuussa hankittua lisää välituntivälineitä osallistuvan 

budjetoinnin lisämäärärahalla. 
 
Päätös: 
Merkittiin tiedoksi 
 

6. Talouden toteutuma 2023 / Aluekehitysraha 2024 
 
Kaupungin kirjanpidosta on toimitettu tilierittely ajalta 1.1.-31.12.2023. Tilierittelyn mukaan 
Keskusta-alueen kulut ovat olleet nettona 19 199,08 euroa. Siitä 484,90 € olisi kuulunut oikeastaan 
jo päättyneen luonnon monimuotoisuushankkeen kuluiksi. Kalenterien myyntituloja tässä ei näy.  

Kalenteri 754,60 
Kahvitarjoilut 9,39 
Laituri 4 374,19 
Kuntolaite 1 2 700,00 
Kuntolaite 2 5 776,00 
Kaupunginpuutarha 484,90 
Lions/Hyvän päivä 600,00 
Kouvola-Seura 75-v. 3 000,00 
Tonttuorkesteri 1 500,00 

Yhteensä 19 199,08 
 
Alustavan tiedon mukaan aluetoimikuntien oma kehittämisraha vuonna 2024 on seuraavanlainen: 

Anjalankoski Elimäki-Koria Keskusta-alue Kuusankoski-Jaala Valkeala 
8 405 4 566 18 462 11 915 6 652 

 
Päätös: 
Merkittiin tiedoksi 
 

7. Aluetoimikunnan frisbeekisa/-tapahtuma 
 
Valmisteluvastuussa Artur sekä apuna Elli ja Sven. Artur esitteli lokakuun kokouksessa ideaa 
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frisbeegolfkilpailusta. Mahdollinen aikataulu tapahtumalle olisi 2024 kevään ja syksyn välillä. Artur 
on ottanut yhteyttä frisbee-seuraan. Jäämme odottamaan seuran vastausta. 

 
Päätös: 
Siirrettiin seuraavaan kokoukseen. 
  

8. Lakritsipäivä 2024 
• Kouvolan Lakritsilta on (muistutuksen jälkeen) palattu uudelleen tähän Lakritsipäiväideaan. 
• Lakritsilta odotetaan nyt ehdotusta palaveriajankohdaksi aluetoimikunnan kanssa. 

 
Päätös: 
Merkittiin tilanne tiedoksi 

 
9. Toimintakertomus vuodelta 2023 

• Keskustellaan vuoden 2023 toiminnasta. 
• Täytetään toimintakertomuslomakkeen sarakkeita. 

 
Päätös: 
Täytettiin toimintakertomus vuodelta 2023 

 
10. Toimintasuunnitelma vuodelle 2024 

• Keskustellaan vuoden 2024 toiminnasta. 
• Täytetään toimintasuunnitelman taulukko (vuosikello 2024) meidän osalta. 
 
Päätös: 
Täytettiin toimintasuunnitelman 2024 taulukko Keskusta-alueen toimikunnan osalta. 
 

11. YKT-hanke (Ydinkeskustan kestävä tulevaisuus) – Torikojut ym. 
• Hankkeen päätöstilaisuus on 24.1.2024, vaikka hankkeella on jatkoaikaa 31.3.2024 saakka. 
• Projektitiimin kokouksessa 10.1. käytiin läpi palautetta joulun ajan kojumyynnistä ja 

kokemuksista kojuista. 
• Kontin talvikäyttö ei ole mahdollista, koska lämpöpumppu ei riitä. Ja muutenkin kontti viedään 

huoltoon talvikuukausiksi. 
• Hankkeen rahoilla on tarkoitus tilata vielä tutkimus keskustan (Manski ja tori) kävijöistä 2022 ja 

2023 (Keskustan Elävyysindeksi). 
 
Päätös: 
Merkittiin tiedoksi 
 

12. Kuulumiset kehittämis- ja muista työryhmistä 
 

Päätös: 
Ei kuulumisia työryhmistä 
 

13. Tulevia tapahtumia 
 
Kaakkois-Suomen MLL on järjestämässä yhteistyössä kaupungin ja kirjaston kanssa Suuren 
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Lukukisan. Kisa on kaavailtu helmikuulle. Ajatus on saanut inspiraatiota koulujen välisistä 
urheilukisoista, mutta tämä tehdään niin että jokainen koulu kerää mahdollisimman paljon 
lukuminuutteja kuukauden aikana. MLL kysyy aluetoimikunnan kiinnostusta lähteä mukaan, 
mutta koska tämä on luonteeltaan kaikkia alueita koskeva, niin pj-kokouksessa 15.1. päätettiin, että 
aluetoimikunnat osallistuvat tapahtumaan ja kustantavat kukin oman alueensa parhaalle koululle 
palkinnon, jonka sopivat MLL:n kanssa. Palkinnon arvo 100–500 € oman harkinnan mukaan. 
 
Keskustellaan Lukukisapalkinnosta keskusta-alueen parhaalle koululle. 
 
Päätös: 
Keskusta-alueen toimikunta myöntää keskusta-alueen parhaalle koululle 500 € kirjapalkinnon. 
Kaakkois-Suomen MLL ja palkinnon saanut koulu saavat päättää kirjat, joita palkintorahalla ostavat. 
 

14. Muut esille tulevat asiat – viime kerralla esille olleiden ideoiden eteneminen 
 
Kysytään kaupungin viestinnältä heidän halukkuuttansa järjestää pienimuotoinen asukaskysely 
mikä keskustan julkisista rakennuksista tai viheralueista tulisi laitaa kuntoon (niitot, kukkaistutukset 
yms.). Tarvittaessa tehdään itse kysely aluetoimikunnan somessa. Sven jatkaa selvittelyä. 
 
Kysytään urheiluseuroilta ja Kymenlaakson liikunnalta vammaisurheilukisojen järjestämisestä 
Kouvolassa. Lauri jatkaa selvittelyä. 
 
Harri on saanut Keskusta-alueen aluetoimikunnalle tunnukset Timmi-ajanvaraus-sivustolle.  
 
Osallisuuskoordinaattori Anne Eriksson on jäänyt eläkkeelle. Kaupunki ei täytä tätä paikkaa 
säästösyistä ja aluetoimikuntien yhteyshenkilöksi jää osallisuuskoordinaattori Katariina Terävä, 
jonka työajasta valtaosa menee muihin tehtäviin. 
 
Päätös: 
Merkittiin tiedoksi. 
 

15. Seuraava kokous 
 
Keskusta-alueen aluetoimikunnan kokoukset pidetään jatkossa pääsääntöisesti Porukkatalolla. 
 
Päätös: 
Seuraava kokous pidetään 16.2. klo 16.45 kuitenkin Papulaarissa. 

 
16. Kokouksen päättäminen 

 
Päätös: 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.55. 

 

Muistion kirjoitti, 
Sirpa Heikkinen  


